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Inledning 

Vi har nu gått ur pandemin och ser att vi har lyckats behålla antalet medlemmar på samma 
nivå som 2022. Detta är mycket positivt. Vi ser att efterfrågan på valp-, unghunds- samt 
vardagslydnadskurser minskar vilket känns väldigt naturligt efter de höga nivåerna under 
pandemin. Vi är dock mycket glada att se att medlemmarna stannar och fortsätter gå kurser. 
Vi har en hög efterfrågan på agility, rallylydnad, nosework och specialsök.  
 
Ambitionen för 2024 är att hålla samma nivå på antalet kursekipage som under 2023, och 
självklart vill vi behålla samma medlemsnivå. För att klara detta behöver vi som alltid ett 
fantastiskt gäng med ideella funktionärer.  
 
Styrelsen jobbar hårt för att vi ska ha en fin stämning i klubben och för att alla funktionärer 
ska känna sig uppskattade. Vi skall alltid jobba för detta samt för att få fler att vilja engagera 
sig så att vi kan vara många som delar på det ideella arbetet samt ha en bredd av aktiva sett 
från ett generationsperspektiv.  
 
Vi kommer under 2024 genomföra den ungdomssatsning som vi planerade redan under 
2023. Detta genom att erbjuda kurser enbart riktade till barn och unga.  
 
Som nämnt ovan har vi medvind inom många olika grenar. Rallylydnad ligger redan på en 
hög nivå av kurs- och tävlingsekipage, agility är verkligen på frammarsch med många 
satsningar som går att läsa längre fram i detta dokument. Efterfrågan på nosework och 
specialsök är stor och vi har många eldsjälar inom tävlingslydnaden som planerar för vidare 
träningsmöjligheter för klubbens medlemmar. Som en stor klubb har vi potentialen att 
erbjuda medlemmarna en bredd. Styrelsen vill arbeta för att öka intresset och 
träningsmöjligheterna inom bruks men för att det skall gå och genomföra en satsning här 
behöver vi medlemmar som är villiga att engagera sig.  
 
På tal om bredd tycker vi också att vi skall kunna vara en klubb som är bra på att erbjuda en 
bred bas och som samtidigt också erbjuder möjligheter för de som vill specialisera sig och 
göra tävlingssatsning. Vi har börjat föra statistik på antalet tävlingsstarter klubben har och 
kommer göra satsningar för att öka antalet ekipage inom vissa grenar.  
 
Vi är en stor klubb med många medlemmar, många kursdeltagare och många ideellt aktiva. 
Styrelsen har sett ett behov av att införa en roll som kommunikations- och 
informationsansvarig. Detta för att vi ska kunna se till att alla får likvärdig och adekvat 
information, utöka på vår användning av sociala medier samt avlasta kassören som idag 
även innehar rollen som webmaster. Vi kommer prioritera att hitta någon som kan passa 
perfekt för denna roll. 
 
Slutligen, i många år har vi pratat om våra problem med arrenden och marktillgång. 
Styrelsen är beslutsam att vi under 2024 måste komma fram till en plan som gör att vi inte 
konstant måste lägga kraft på att diskutera, förhandla och oroa oss för detta. Det tar väldigt 
mycket energi från flera styrelsemedlemmar att ständigt ha denna fråga på agendan.  
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Vision för vår klubb  

Skanör-Falsterbo Brukshundklubb är och ska vara en klubb där alla medlemmar ska känna sig 
välkomna att trivas och utvecklas oavsett mål med hundägandet. Allt arbete i vår 
brukshundklubb sker ideellt vilket betyder att alla måste hjälpas åt och vi har ett gemensamt 
ansvar för att göra klubben till en trevlig mötesplats för alla klubbens medlemmar. 

Svenska Brukshundklubbens mål  

Central organisation 
Svenska Brukshundklubben har fem övergripande uppgifter och det är givetvis inom dessa vi 
som lokalklubb också skall verka.   
 

1. Vi skall sprida kunskap om hund.  
Genom att utveckla och erbjuda praktiska aktiviteter med hund så som träningar, 
tävlingar och prov ska vi verka för ett aktivt och sunt liv för hundar och hundägare. 

2. Vi skall ha friska och funktionsdugliga hundar.  
Vi ska inom Brukshundklubben verka för mentalt och fysiskt friska samt funktionsdugliga 
hundar. 

3. Vi skall ha hundar i människans tjänst.  
Vi ska bidra till att hundens förmåga kommer till nytta i samhället. 

4. Vi skall öka vår kunskap om hund.  
Vi ska öka vår kunskap om hunden, dess behov och beteenden samt avel. 

5. Vi skall vara en aktiv organisation. 
Vi ska arbeta för ett aktivt hundliv, aktiva medlemmar samt spridandet av kunskap. 
 
Den centrala organisationen har dessutom satt upp ett fokusområde kring hållbarhet som 
ska gälla för hela organisationen 2022-2024.  
 
SBK har formulerat att syftet med ”Hållbarhetens år” är att sätta följande sex signifikanta 
hållbarhetsområden på agendan och få dessa att genomsyra hela organisationen.  

• Arbeta för jämställdhet och mångfald i samtliga organisationsnivåer samt motverka 
diskriminering. 

• Säkerställa en trygg och bra arbetsmiljö för förtroendevalda, funktionärer och 
anställda. 

• Bidra till förbättrad hälsa hos hund och människa. 

• Utbilda ekipage som kan bidra till samhällsnyttiga funktioner. 

• Vidareutveckla struktur för att fortsätta utbilda hundförare och fungerande hundar 
genom våra lokalklubbar. 

• Motverka alla former av favorisering och jäv. 
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Distrikt 
SBKs Skånedistrikt har följande mål i sin verksamhetsplan för 2023 (mål för 2024 är inte 
fastställda i skrivande stund); 

1. Verka för att förstärka medlemsutvecklingen. 
Se till att tillräckligt antal lärare, domare, kontrollanter, beskrivare och övriga 
distriktsfunktionärer finns tillgängliga för att möta efterfrågan - nu och i framtiden.  

2. Verka för att aktivera grupper som saknar verksamhet. 

3. Kunskapen om en målstyrd organisation bör fördjupas. 
I samarbete med Studiefrämjandet vara behjälpliga med råd och utbildning vid behov. 
Verka för att sprida föreningskunskap genom användande av föreningscoacher i 
utbildande syfte. Organisationsgruppen ska verka i distriktet i stödjande och utbildande 
syfte.  

4. Verka för att DS ledamöter blir mer aktiva ute i lokalklubbarna i enlighet med 
organisationsgruppens verksamhetsplan.  

5. Miljöpolicy, en miljöpolicy infördes 2013 och finns publicerad på hemsidan. 

6. En ekonomi i balans. 

7. Ett aktivt distrikt. 
Verka för att lokalklubbarna fortsatt blir delaktiga i den verksamhet och planering som 
bedrivs via distriktet. Verka för att fortsatt ge klubbarna möjlighet att lägga fram sina 
behov av utbildning och aktiviteter. Verka för att fortsatt ge klubbarna insikt i 
budgetberedningen.  

8. Ungdomssatsning 
Aktivt verka för att beslutad ungdomsaktivitet igångsättes på allvar 2023.  

Klubbspecifika mål för 2024 

Skanör-Falsterbo Brukshundklubb arbetar ständigt utifrån Svenska Brukshundklubbens 
riktlinjer för att stödja dess övergripande mål och syften. Samtidigt måste vi givetvis se till 
våra egna utmaningar och behov. Vi har för detta verksamhetsår antaget följande 
prioriterade mål i vårt fortsatta arbete:  

• Att behålla antalet medlemmar i klubben genom att fortsätta erbjuda utvecklande 
kurser och aktiviteter.  

• Att behålla antalet instruktörer för att kunna fortsätta erbjuda många kurser.  

• Att öka antalet aktiva medlemmar i klubben.  

• Att öka antalet tävlingsstarter. 

• Att fortsätta och avsluta arbetet med att hitta en långsiktig lösning för klubbens 
behov av övningsområden. Detta kan även inkludera en lösning med ny mark för 
såväl klubbstuga som träningsplaner. Men det är viktigt att vi kommer fram till en 
plan som gör att styrelsen inte måste hantera detta ärende på varje möte.  
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• Vi skall vara aktiva gentemot distriktet genom att ta del av de utbildningar som 
erbjuds oss, vara delaktiga i diskussioner kring distriktets verksamhet och hålla en bra 
relation med vår kontaktman. Vi skall även fortsätta hålla ett bra samarbete med 
klubbarna i region 2.  

• Vi skall arbeta för att få in fler ungdomar i klubben. Det är en tillgång att ha många 
generationer i klubben och vi måste dessutom alltid tänka på återväxten. Det är 
positivt om klubben kan bidra till samhället genom att skapa en aktiv plats för 
ungdomar.  

Styrelsen 

Styrelsen arbetar för att vi ska vara en aktiv klubb som kan tillgodose medlemmarnas behov. 
Vi skall arbeta för att det i klubben finns tolerans, tillit och ett högt förtroende. Vi skall vara 
inkluderande, ha en öppen attityd samt alltid erbjuda utveckling för våra medlemmar.  
 
Styrelsen ska fortsätta att utveckla och stötta klubbens verksamhet så att medlemmarna och 
alla funktionärer känner sig nöjda med sin klubb oavsett syftet för hundägandet. Styrelsen 
ansvarar för att verksamhetsplanen följs och genomförs så långt det är möjligt.  
 
Vi skall fortsätta arbeta med de projekt och frågor som nämns under ”klubbspecifika mål” 
ovan. I skrivande stund tänker vi dessutom att vi under 2024 skall satsa på följande; 
 

• Vi skall arbeta för att hitta en person som kan ta rollen som kommunikations- och 
informationsansvarig.  

• Vi skall bjuda in till ett öppet möte för att utröna vad klubben kan göra för att öka 
intresset för bruksgrenarna samt vad de ekipage som vill träna bruks känner att de 
behöver av klubben. 

• Vi skall prova att under våren ha så kallade öppna träningar. Dessa kommer vara på 
lördag eftermiddagar och innebära att klubbstugan öppnas, kaffet sätts på och en 
gemensam tid för utbyte, samvaro och träning erbjuds. Detta tillfälle skall inte vara 
instruktörslett utan medlemmarna själva får vid behov hjälpa varandra. Denna idé 
uppkom på medlemsmötet i november och styrelsen anser att det är en lysande 
satsning för att främja trivsel och gemenskap på klubben.  
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Kommittéernas verksamhet 

Hundägarutbildningskommittén (HUK) 
HUK kommer under 2024 fortsätta erbjuda träning med syfte att jobba med sin hund oavsett 
ambitionsnivå. Fokus kommer även vara på att engagera och motivera aktiva instruktörer 
och medhjälpare samt bevara och utveckla den kunskap som klubben besitter i sina aktiva 
medlemmar. Detta genom workshops, föreläsningar samt att öka teamkänslan och 
gemenskapen. 

Planen är att under våren arrangera ett par ”prova-på-tillfällen” för ungdomar med hund. 
Tillfällen där de får komma och prova på t.ex. agility, hoopers och rallylydnad.  

Inom tävlingslydnad satsar vi på att erbjuda en träningshelg med Mona Kjernholm. Vi skall 
även utröna om vi genom en kurssatsning kan få fler av klubbens medlemmar att tävla i 
startklass.  
 
Rallylydnadskommittén 
Rallylydnadskommittén kommer att fortsätta att arrangera kurser på olika nivåer och båda 
träningsgrupperna kommer att fortsätta sin verksamhet.  
 
Rallylydnadskommittén kommer att arrangera tre tävlingar under året: 

• 17 mars, avancerad- och mästarklass 
• 5 maj, nybörjar- och fortsättningsklass 
• 1 december, nybörjar- och fortsättningsklass. 

Från och med 2024 kommer tävlingarna i nybörjar- och fortsättningsklass att erbjuda dubbla 
startklasser. 
 
I början av juni månad kommer rallylydnadskommittén återigen att anordna en träningshelg 
med Ida Lindgren.  
 
Agilitykommittén 
Styrelsen har tagit ett beslut att införa en agilitykommitté. Detta för att vi ser att intresset av 
denna hundsport växer bland våra medlemmar och vi har fått fler instruktörer och aktiva 
med stora ambitioner för verksamheten.  
 
Agilitykommittén har beslutat att utveckla strukturen för kursutbudet. Då det finns olika 
motiv till varför man vill träna agility har vi tänkt bygga upp kurssystemet så det finns kurser 
både för de som använder sporten som en aktivering och för de som vill tävla.  
 
Vi kommer även erbjuda valpkurser där vi tränar belöningar, hinderförståelse, motorik och 
kontakt (men där vi givetvis inte utövar något som är påfrestande för valpen). Nytt för 2024 
är även en bankurs. 
 
Vi kommer även att starta två olika träningsgrupper. En med aktiveringsinriktning och en 
med tävlingsinriktning.  
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Vi har sett att de förare som har stora ambitioner lämnar vår klubb för att ansluta sig till de 
klubbar som kan erbjuda mer tillgänglig agilityträning. Styrelsen har därför tagit beslut om 
att avskärma en del av plan 1 för att vi ska kunna lämna vissa agilityhinder ute och på så sätt 
erbjuda våra medlemmar att kunna komma till klubben och träna när de vill. Detta hoppas vi 
ska bana väg för både fler tränings- samt tävlingsekipage i klubben.  

Vi har slutligen för avsikt att genomföra ett antal heldagar med inbjudna externa agility-
instruktörer.  
 
Vi satsar stort inom agilitykommittén och har nu konto i SAgiK- Svenska Agilityklubben och 
kan där lägga upp och administrera agilitytävlingar. Vi kommer till våren att ha en egen 
tävlingsledare och planerar att anordna förljande tävlingar;  
 

• Blåbärstävling 21 april 2024  
• Blåbärstävling 26 maj 2024  
• Ev kan vi arrangera en officiell tävling ”Agility och Hopp” under hösten  

 
Stugkommittén 
Fortlöpande underhåll efter behov.  
 
Markkommittén 
Fortlöpande underhåll efter behov.  
 
Tävlingskommittén – lydnad och bruks (TK) 
Styrelsen har förtydligat namnet på denna kommitté då rally- respektive 
agilitykommittéerna tar hand om sina tävlingar.  
 
Ambitionen för kommande verksamhetsår är att genomföra två lydnadstävlingar, som 
traditionen bjuder. Vi vill dessutom kunna utöka tävlingarna till att även innefatta klass 2.  
 
Målet är också att under 2024 genomföra träningstävlingar mer frekvent. Definitivt i nära 
anslutning till Sillalydnaden på våren och Gåsalydnaden på hösten. Men även på andra tider 
när det passar att genomföra. 
 
Kommittén för mentalbeskrivning hund (MH) 
Under 2024 planerar MH-kommittén att arrangera 4 mentalbeskrivningar, två på våren och 
två på hösten. 

Vi ser ett behov av ytterligare figuranter och planerar därför en figurantutbildning under 
hösten.   

Under 2024 kommer vi att satsa på att marknadsföra MH, både internt och externt. Internt 
genom att informera om vår verksamhet vid valpkurser, via anslag i klubbhuset samt via 
hemsidan. Externt kommer vi främst att marknadsföra oss genom att erbjuda kull-MH till 
kennlar i Skåne. 
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Statistik 

Statistik 2015-2023 med ifyllda målsättningar för 2024.  

 

  2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Medlemmar 299 302 317 335 362 442 517 478 475 475 

Kurser       37 35 55 83 67 53 53 
Kursekipage (inkl 
träningsgrupper och 
träningshelger)  

      411 327 517 603 620 479 480 

Antal aktiva instruktörer               18 17 17 

Antal funktionärer                 49 55 

Antal tävlingsstarter 122 204 282 169 186 42 121 221 227 265 

 - lydnad 5 11 30 26 30 9 19 29 25 30 

 - bruks 1 4 11 5 6 2 1 4 5 5 

 - rallylydnad 116 189 241 138 150 31 101 188 195 200 

 - agility 0 0 0 0 0 0 0 0 2 30 
Antal mentalbeskrivna 
hundar             19 30 27 32 

 

 


